

Title (en)
VEGETABLE CUTTING DEVICE, PARTICULARLY FOR KITCHEN ROBOT.

Title (de)
GEMÜSESCHNEIDEVORRICHTUNG, INSBESONDERE FÜR KÜCHENMASCHINE.

Title (fr)
DISPOSITIF COUPE-LEGUMES, NOTAMMENT POUR ROBOT DE CUISINE.

Publication
EP 0220224 A1 19870506 (FR)

Application
EP 86902437 A 19860429

Priority
FR 8506477 A 19850429

Abstract (en)
[origin: WO8606314A1] Vegetable cutting device, particularly for kitchen robot comprising a base wherein is incorporated an electric motor and on which is mounted a container closed by a cover. According to the invention, the hub (3) adjusted to the drive-shaft is terminated by an eccentric (4) cooperating with at least one support (7) of blades (9) for imparting thereto an alternating motion. Applications: cutting of fruits or vegetables in parallelepipeds or in cubes.

Abstract (fr)
Dispositif coupe-légumes, notamment pour robot de cuisine comprenant un socle dans lequel est inclus un moteur électrique et sur lequel est montée une cuve fermée par un couvercle. Selon l'invention, le moyeu (3) s'ajustant sur l'arbre moteur est terminé par un excentrique (4) coopérant avec au moins un support (7) de lames (9) pour lui communiquer un mouvement alternatif. Applications: Découpe de fruits ou légumes en parallélépipèdes ou en cubes.

IPC 1-7
B26D 3/18; A47J 43/06

IPC 8 full level
A47J 43/06 (2006.01); **B26D 3/18** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47J 43/06 (2013.01); **B26D 3/18** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8606314A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8606314 A1 19861106; EP 0220224 A1 19870506; FR 2580979 A1 19861031; FR 2580979 B3 19870821

DOCDB simple family (application)
FR 8600144 W 19860429; EP 86902437 A 19860429; FR 8506477 A 19850429